
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 2. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 495

Vil ministeren oplyse sagsbehandlingstiden i afgørelser truffet af hhv. Udlændingestyrel-

sen og Udlændingenævnet i førstegangsansøgninger om ægtefællesammenføring fordelt

pr. år fra den nuværende maksimale sagsbehandlingstid blev indført i 2017 og frem til

dags dato? Svaret bedes indeholde den gennemsnitlige sagsbehandlingstid, samt oplys-

ninger om, hvor mange af sagerne, der afgøres inden for den maksimale sagsbehand-

lingstid på 10 måneder, opgjort i antal og procent.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen

formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2019-20
UUI Alm.del -  Spørgsmål 495

Offentligt


